
 

 

 

     

 

Αθήνα, 16 Ιουνίου 2020 

 

                             ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας 

  

 

Θέμα: «Απλήρωτοι παραμένουν οι εργαζόμενοι που προσλήφθηκαν στο Λαϊκό 

Νοσοκομείο για την περίοδο του κορονοϊού» 

 

Από καταγγελίες που είδαν το φως της δημοσιότητας ενημερωθήκαμε πως 

εργαζόμενοι στο Λαϊκό Νοσοκομείο, οι οποίο προσέφεραν τις υπηρεσίες τους λόγω 

των αυξημένων αναγκών μετά την έξαρση του κορονοϊού παραμένουν απλήρωτοι. 

 

Σύμφωνα με τις πληροφορίες, η καθυστέρηση αφορά εργαζόμενους οι οποίοι στο 

ιδιαίτερο καθεστώς της πανδημίας κλήθηκαν να προσφέρουν τις υπηρεσίες τους. 

 

Όμως δεν έχουν ακόμη πληρωθεί για αυτές καθώς, δυστυχώς, οι πληρωμές του 

επικουρικού προσωπικού στο Λαϊκό, σύμφωνα πάντα με τις ίδιες καταγγελίες, 

συνήθως καθυστερούν.  

 

Ταυτόχρονα, νοσηλευτικό προσωπικό που συμπεριλαμβάνεται σε αυτούς τους 

εργαζόμενους ανέφερε πως τους ανακοινώθηκε ότι θα πληρωθούν μόνο για ένα 

μήνα υπηρεσίας, μολονότι έχουν δουλέψει δυο και πως σε πολύ περιορισμένο 

αριθμό εργαζομένων έχουν δοθεί δωρο-επιταγές ως αντιστάθμισμα μέρους των 

οφειλόμενων δεδουλευμένων. 

 

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Είναι ενήμερος για αυτές τις καταγγελίες; 
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2. Για πόσους εργαζόμενους μιλάμε; 

3. Τι προτίθεται να κάνει ώστε να λυθεί το συντομότερο το ζήτημα και να μη 

σημειωθούν ξανά τέτοιες καθυστερήσεις; 

4. Ποια βήματα θα κάνει ώστε να πληρωθούν για το συνολικό χρόνο υπηρεσίας 

τους οι εργαζόμενοι αυτοί στις 27/06 όπως τους έχει ανακοινωθεί και να μην 

υπάρξει νέα καθυστέρηση; 

5. Τι είδους δωρο-επιταγές είναι αυτές στις οποίες αναφέρονται οι 

καταγγέλοντες;  

6. Είναι ενήμερο το Υπουργείο Υγείας για αυτή την ενέργεια της Διοίκησης του 

Νοσοκομείου; 

7. Αν πράγματι έχουν δοθεί αυτές με ποια κριτήρια έγινε η επιλογή των 

δικαιούχων και τι ύψους και τι είδους δωρο-επιταγές είναι αυτές; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

        Φωτεινή Μπακαδήμα 




